
Vlamingen  hebben  niets  te
verwachten  van  Francken,
behalve meer slaag.
Zodat u het weet:

Francken voerde er al veel in, maar weinig uit.

En u mag zich aan nog meer immigranten verwachten, want hij is
niet tegen immigratie, integendeel, zegt hij. Hier, beluister
het fragment, en zie het ware gelaat.

Wat hebben wij, de autochtone Vlamingen van Francken en de NV-
A  nog  te  verwachten???  NIETS  !  Niet  op  het  communautaire
gebied en niets op het gebied van immigratie.
Niets te verwachten voor ons, behalve meer slaag.
Tot vandaag genoot hij van mij nog sympathie, had ik nog enig
vertrouwen. Maar dat is voorbij.
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